
Referat bestyrelsesmøde Øster Vedsted IF 22-08-2023: 
 
Referent: Lykke Regel  
Fremmødte: Cira Madsen, Willy Scholz, Lars Linding. Lasse Munk, Lykke Regel og Tom 
Meyer Andreasen 
 

1. Krolf-overdækning 
- Henry Meier fremlægger om overdækning 

- STARK har fremsendt tilbud 
- Tilbud fra Davidsen uden limtræ (22.448 inkl. Moms) 
- Davidsen med limtræ (25.000 inkl. Moms) 
- Tilbuddene kan evt. kombineres, for at opnå den billigste pris 
- Limtræ anbefales til bygningen 
- Foreningen vil gerne søge foreningspuljen til projektet, hertil skal der sendes to 
færdige tilbud.  
- Der ligger gamle sager på krolfbygningen, hvor der skal forbedres. Der skal 
indhentes tilbud på at få det hele lavet på én gang. Herunder en rampe til 
bygningen. 
- Overdækningen skal bygges af frivillige hænder. Der er kun indhentet priser på 
materialer.  
- Bestyrelsen bliver enige om at søge foreningspuljen, hvor ét tilbud fra STARK og ét 
tilbud fra Davidsen sendes afsted. Tom søger foreningspuljen. 
- Bestyrelsen godkender byggeriet.  
 

2. Siden sidst 
 
Krolf: 
- Banerne er renoveret, der er kommet rullegræs på 
- Der er sørget for græsklipning og gødning 
- To hold i turneringen, begge hold gør det godt 
- Gl. sag fra 2016: Der skal sørges for rampe, udluftning, nødudgange. Dette skal 
dokumenteres, når det er lavet færdigt.  
- Ved byfesten er Lundsmark inviteret til at spille turnering. Arrangementet mangler 
på byfest-flyer.  
- Klubmesterskaber 23. Sept. 2023 
- Plæneklipperen har voldt problemer. Hjulet har været fladt og der er kommet nyt 
batteri på. 
 
Badminton: 
- Medlemmer er meldt ind. 18 om onsdagen (Hviding). 28 om torsdagen (Ribelund). 
Ca. samme antal som sidste år.  
- Tom skal kontakte Bettina eller Irene på Ribelund omkring den første spilledag. 



Sidste år var der pludselig en aflysning på første spilledag.  
 
Fodbold: 
- Mistet et U11-hold i samarbejdet med Ribe/Hviding. Ikke nok spillere. 
- 18 betalende på seniorhold 
- Positiv tilgang til fodbolden 
- Små fødder er i gang igen.  
- Desværre var der afbrændingsforbud til afslutningen inden sommer, men i stedet 
for grillpølser var der kage og is og alle var glade. 
 
Holdtræning: 
- Udfordringer med den nye yogainstruktørs uddannelse. Hun er tilmeldt ny 
uddannelse med opstart 03-10-2023. 
- Alle hold starter op i uge 36. 
- Forældre/barn var fyldt op på to dage. 
 
Motion: 
- Der bliver gjort klar til Æ Quernstensløb. 
- Sponsorater for over 80.000 i år. Indtil videre 93 deltagere. Over 100 
lodtrækningspræmier.  
- Stafet for livet: Der kommer ikke et Ø.V. Hold 
 
Fælles: 
- Der er ikke kommet nyt ift. udbygning af forsamlingshuset 
 

3. Hegn på boldbaner 
- Problemer ifht. Spilleretning, der sker ulykker udenfor banen. Der laves en ny 7 
mands bane nede bagved. 
- Højere hegn ønskes fra Esbjerg Kommune og det arbejdes der på til 2024. 

 
4. Byfest/ÆQ-run 

- Krolf hjælper med smørrebrød 
- Gymnastik udlåner redskaber lørdag 

 
5. Evt. 

Tom har skrevet til Henning Kruse vedr. skuret ved siden af børnehaven. Har ikke 
hørt fra ham. Lasse spørger Henning (som er nabo) om, der vil være problemer med 
nedrivning. 

 
6. Næste møde 

Budgetmøde: 14-11-2023 



Alle udvalg skal forberede budget for 2024. Tom sender Excel-ark forinden (medio 
okt.). Marianne og Tom laves Fælles-budgettet i samarbejde med Marlene ved DGI. 


